
AKADEMICKÝ SENÁT 

UNIVERZITY TOMÁŠE BATI VE ZLÍNĚ 

 Z Á P I S č. 3/2016 (194)  
z řádného zasedání Akademického senátu UTB konaného 5. dubna 2016 

v zasedací místnosti č. 514 budovy U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

Přítomni: Beníček Lubomír, Ing. Ph.D.; Dosoudilová Jana, MgA.; Gál Robert, Ing. Ph.D.;  

Horáková Monika, Ing. Ph.D.; Chovancová Miloslava, doc. Ing. CSc.; Chromčák David;  

Illík Rostislav, dr ak. soch.; Janáčková Adéla; Jílková Petra, DiS; Kalenda Jan, Mgr. Ph.D.; 

Kocourek Josef, Mgr. Ph.D.; Košťál Jindřich, Bc.; Kozáková Věra, Mgr. Ph.D.; Křemen Filip, Ing.; 

Lapková Dora, Ing.; Liznová Adéla, DiS.; Macháčková Alena, Ing. CSc.; Matýsek Miroslav, Ing. Ph.D.;  

Musil Miroslav, Ing. Ph.D.; Müllerová Hana; Nikischerová Denisa; Pekař Libor, Ing. Ph.D.;  

Podzimek Ondřej, ak. soch; Popesko Boris, doc. Ing. Ph.D.; Rak Jakub, Ing.; Sedlačík Michal, Ing. Ph.D; 

Skarupská Helena, PhDr. Ph.D.; Sysel Martin, doc. Ing. Ph.D.; Ševčík Jakub, Ing.; 

Šilhánová Renata, Mgr. Ph.D.; Trojan Jakub, RNDr. MSc. MBA; Tuček David, doc. Ing. Ph.D.;  

Valášková Eliška; Velešíková Denisa, Bc. 

Celkem přítomno: 34 členů AS UTB (z 36) 

Omluven: Mauer Pavel, JUDr.; Pavelka Tomáš 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Petr Sáha, CSc.; prof. Ing. Roman Prokop, CSc.;  

doc. Ing. Adriana Knápková, Ph.D.; doc. Ing. Vladimír Sedlařík, Ph.D.; Mgr. Pavel Krutil;  

RNDr. Alexander Černý 

Přizvané osoby: Ing. et Ing. Jiří Konečný, Ph.D.; Mgr. Jan Malý 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 193. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření UTB za rok 2015“. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2015“. 

7. Projednání věcných záměrů žádostí o akreditaci doktorských studijních programů 

„Materiálové vědy a inženýrství“ a „Nanotechnologie“. 

8. Volba zastoupení AS UTB v poradních sborech UTB. 

9. Různé. 

 

Zasedání zahájila a řídila Ing. Macháčková. Úvodem informovala o volbě předsedů ekonomické  

a legislativní komise dne 22. 3. 2016. Předsedou ekonomické komise (EK) byl zvolen  

doc. Ing. Boris Popesko, Ph.D. a předsedou legislativní komise (LK) ak. sochař Ondřej Podzimek.  

Ing. Macháčková oběma předsedům komisí blahopřála. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 193 

K hlasování přítomno 34 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 194/1: 

ASUTB schválil zápis AS UTB č. 193 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Hlasování: 

Pro:       34 

Proti:       0 
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Zdržel se:    0 

UAS UTB č. 194/1: 

AS UTB schválil zápis AS UTB č. 193 ve znění zveřejněném v informačním systému UTB. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS UTB 

K usnesení AS UTB č. 192/2: Doc. Hájek, který požádal dne 21. 3. 2016 o možnost vystoupení  

na zasedání AS UTB dne 5. 4. 2016, se dopoledne před zasedáním emailem adresovaným předsedkyni  

AS UTB z účasti omluvil. Přílohou emailu zaslal písemnou reakci jako dostačující formu odpovědi  

na materiál předložený některými členy AS UTB na zasedání dne 8. 3. 2016. Ing. Macháčková 

obdržený email neprodleně rozeslala členům AS UTB a vyzvala je k prostudování zaslaného materiálu.  

Ad 3) Projednání programu zasedání  

K hlasování přítomno 34 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 194/2: 

AS UTB schválil program zasedání č. 194 ve znění usnesení č. 193/6. 

Hlasování: 

Pro:       34 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

UAS UTB č. 194/2: 

AS UTB schválil program zasedání č. 194 ve znění usnesení č. 193/6. 

Ad 4) Informace rektora, prorektorů a kvestora 

Rektor prof. Sáha: 

- Vzpomínka 140. narozenin Tomáše Bati na Lesním hřbitově, prezentace známky 

s Tomášem Baťou. 

- Procesy na FaME – chod fakulty je v pořádku, provedené změny nemají následky  

na procesové záležitosti. Rektor prof. Sáha nechtěl nikoho favorizovat, proto nejmenoval 

osobu pověřenou výkonem funkce děkana, tuto pozici zastává sám. Každý den dochází  

na fakultu a vyřizuje potřebné záležitosti. 

- Všichni ředitelé ústavů FaME byli potvrzeni ve funkcích, zajišťují nezbytný chod. 

- Funkce proděkanů nebyly obnoveny (s výjimkou funkce proděkana pro pedagogickou 

činnost), sekretariáty a referáty proděkanů udržují segmenty v chodu, v případě potřeby řeší 

problémy rektor.  

- Pověření doc. Ing. Romana Bobáka výkonem funkce proděkana pro pedagogickou činnost 

FaME. Tuto funkci bylo potřeba obsadit pro zajištění práva studentů na dvojstupňový 

proces při vyřizování stížností.  

- Podávání návrhů na kandidáty na jmenování děkanem FaME, 21. 4. 2016 provede  

AS FaME volbu. Rektor prof. Sáha požádal AS FaME, aby výběru kandidáta věnoval 

patřičnou pozornost. Důležitá bude věcná rozprava, z kandidátů by měl být někdo zvolen 

alespoň sedmi hlasy členů AS FaME. Nezvolení žádného kandidáta by bylo prodlužováním 

agonie fakulty. 

- Provizorně nastavené funkce na FaME platí do jmenování nového děkana. Zvolený 

kandidát na jmenování děkanem dostane od rektora nezbytnou lhůtu na sestavení personální 

struktury fakulty, pak teprve bude jmenován. 

Ing. Macháčková připomněla seminář o vysokoškolské legislativě pro členy studentské 

komory AS UTB a požádala rektora prof. Sáhu o zajištění obdobného školení pro ostatní 

členy AS UTB, zejména kvůli legislativním povinnostem AS UTB vyplývajícím z novely 

zákona o vysokých školách.   
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Dr. Matýsek považuje za vhodné, aby členové AS UTB absolvovali také ekonomické 

školení. Rektor prof. Sáha souhlasil a uvedl, že toto školení může provést kvestor  

RNDr. Černý podrobným rozborem kapitol rozpočtu UTB. Ing. Macháčková navrhla spojit 

ekonomické školení s projednáváním Výroční zprávy o hospodaření UTB za rok 2015. 

Prorektorka doc. Knápková: 

- Pozvánka k účasti na Veletrhu pracovních příležitostí iKariéra 6. 4. 2016 na FAI. 

- Pozvánka na přednášku globálního stratéga, kouče a mentora Jana Mühlfeita  

„Jak odemknout svůj potenciál a dosahovat tak těch nejlepších výsledků“ – 7. 4. 2016 v aule 

na U2. 

- Pozvánka na oslavy pěti let činnosti Univerzitní mateřské školy Qočna - 7. 5. 2016  

na U13, vystoupení dětí. 

          Prorektor doc. Sedlařík: 

- Probíhá zpracování dat tvůrčích činností v systému OBD. 

- Návrhy projektů do GA ČR – celkem podáno 23 návrhů. Na téměř 500 akademických 

pracovníků UTB je to malé číslo, navíc projekty bývají většinou předkládány stejnými 

pracovníky. Téměř polovina ze všech projektů je předkládána Centrem polymerních 

systémů (CPS). Je potřeba výrazně zvýšit aktivity tvůrčích činností akademických 

pracovníků. 

          Prorektor prof. Prokop: 

- Probíhají práce na vybudování prostor pro nový referát prorektora pro celoživotní 

vzdělávání (CŽV) a rozdělení referátu s prorektorkou doc. Knápkovou.  

- 10. 3. 2016 akce na hejtmanství s radní Zlínského kraje pro oblast sociálních věcí paní 

Valentovou Nersesjan.  

- Návštěva ministryně práce a sociálních věcí Mgr. Michaely Marksové ve Zlíně  

28. 4. 2016, přednáška na téma „Sociální aspekty života seniorů v ČR“. Zlínský kraj zajistí 

účast seniorů, po dohodě s děkankou FHS doc. Lengálovou budou k účasti vyzváni studenti 

vyšších ročníků FHS, kterých se problematika týká.  

- Návštěva delegace oblasti z ČLR, za UTB se setkání zúčastní tři zástupci s prezentací  

o UTB, dále proběhne prohlídka CPS. Očekávání navázání kooperace a kontaktů. 

A. Liznová se dotázala, zda setkání s ministryní Marksovou je jen pro studenty FHS. 

Prorektor prof. Prokop sdělil, že účast je pro kohokoliv, problém je pouze v tom,  

že 28. 4. 2016 je na UTB současně Den sportu. 

Dr. Skarupská uvedla, že z FHS se zúčastní 100 studentů a vyslovila pochybnost, zda se 

zájemci vejdou do plánované místnosti na U13. Prorektor prof. Prokop zvažuje možnost 

konání akce v aule na U2. Místo konání bude definitivně uvedeno v letáku k akci, který 

bude vydán po potvrzení akce ministryní. 

           Prorektor Mgr. Krutil: 

- 5. 4. 2016 probíhá na U13 International Festival se zastoupením 13 zemí. Jedná se o akci 

pro studenty a součástí programu jsou také přednášky a předávání zkušeností. 

- Zahájení dalšího ročníku International Week – 32 účastníků z 18 zemí. 

- Portál UMultirank (www.umultirank.org), který vznikl s podporou EU, zveřejnil výsledky 

posledního průzkumu, jehož předmětem bylo 1300 univerzit a v jehož rámci hodnocení 

provádělo mj. 105 000 studentů. Průzkum je zaměřen na 13 oblastí (i proto se ho účastnily  

z UTB pouze 3 fakulty - FaME, FAI a FT). Průzkum si neklade za cíl sestavení žebříčku 

univerzit, ale umožňuje jejich porovnávání na základě 29 kritérií, rozdělených do 5 skupin. 

UTB jako celek dosáhla excelentních výsledků v oblastech Výuka, Výzkum a Mezinárodní 

orientace, mezi hůře hodnocené oblasti patří Regionální spolupráce a Transfer znalostí. 

Více zde: http://goo.gl/P6SD0G 

 

http://www.umultirank.org/
http://goo.gl/P6SD0G
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Ad 5) Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření UTB za rok 2015“  

Návrh byl AS UTB předložen 15. 3. 2016. K projednání návrhu svolal předseda EK doc. Popesko 

zasedání EK na 12. 4. 2016. Ing. Macháčková požádala členy AS UTB o prostudování návrhu  

a případné zasílání dotazů nebo připomínek e-mailem kvestorovi RNDr. Černému 

cerny@rektorat.utb.cz a v kopii předsedovi EK doc. Popeskovi popesko@fame.utb.cz. 

Návrh zůstává v projednávání. 

 

Ad 6) Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2015“ 

Návrh byl AS UTB předložen 24. 3. 2016, projednáváním je pověřen Mgr. Malý z odboru marketingu  

a komunikace. Výroční zpráva se zpracovává podle osnovy dodané MŠMT, která je podle sdělení  

Mgr. Malého stejná jako v minulých letech. K projednání návrhu svolal předseda LK  

ak. sochař Podzimek zasedání LK na 12. 4. 2016. Ing. Macháčková požádala členy AS UTB  

o prostudování návrhu a zasílání připomínek e-mailem Mgr. Malému maly@rektorat.utb.cz a v kopii 

předsedovi LK ak. sochaři Podzimkovi podzimek@fmk.utb.cz.  

Návrh zůstává v projednávání. 

Ad 7) Projednání věcných záměrů žádostí o akreditaci doktorských studijních programů 

„Materiálové vědy a inženýrství“ a „Nanotechnologie“ 

Věcné záměry byly AS UTB předloženy 22. 3. 2016. Jedná se o návrhy studijních programů, které se 

neuskutečňují na fakultě, podle § 9 odst. 2 písm. a) zákona o vysokých školách se k nim akademický 

senát vyjadřuje. Rektor prof. Sáha uvedl, že výzkumná centra mají v dlouhodobém plánu věnovat se 

magisterským a doktorským studijním programům. CPS je mimo fakultní systém, proto se  

u předložených studijních programů (SP) jedná o celouniverzitní SP. Fakulty, kterých se to týká, mohou 

vstupovat do těchto SP. Prorektor doc. Sedlařík sdělil, že SP jsou v souladu se strategickými 

dokumenty UTB, Dlouhodobým záměrem a jeho Aktualizací pro rok 2016. Garanty SP jsou  

doc. Kuřitka a doc. Sedlařík. 

- Doc. Sysel se dotázal, zda jmenovaní garanti jsou kmenovými zaměstnanci CPS nebo FT.  

Kvestor RNDr. Černý označil pojem „kmenový zaměstnanec“ za zavádějící, jedná se o dva 

paralelní pracovní poměry. Rektor prof. Sáha uvedl, že na obou centrech UTB (CPS  

i CEBIA-Tech) jsou sdílené pracovní pozice, činnost center se musela rozběhnout, ale nyní si už 

centra vychovávají svoje pracovníky. Všechny univerzity, které mají výzkumná centra, mají 

univerzitní studijní programy, třeba i bakalářské. Pro UTB jsou prioritou studenti doktorských 

studijních programů (DSP), cílem je dosáhnout počtu 1000 studentů DSP. Předkládané SP 

umožní navýšení současného počtu studentů DSP. 

- Doc. Sysel dále vystoupil s dotazem, zda se nemělo postupovat od magisterských SP  

a neodčerpávat studenty DSP Fakultě technologické. Rektor prof. Sáha připomněl, že SP jsou 

mezioborové, především pro platící studenty a absolventy jiných vysokých škol. Nepočítá s tím, 

že by fakulty o nějaké studenty přišly, už nyní je na centrech více než 40 studentů DSP, kteří 

jsou administrativně pod FT nebo FAI. Je dobře, že UTB může nabídnout pozice schopným 

absolventům, a tak překonat pokles počtu studentů. Bez vzniku center by FT a FAI nedokázaly 

udržet personální strukturu, CPS dodává kapacitu 120 pracovníků. Technické fakulty musí mít 

výkonost co nejvyšší, oborově příbuzné univerzity (Univerzita Pardubice), jsou na tom 

v některých segmentech lépe.  

- Doc. Sysel vznesl dotaz, jak budou u těchto SP řešeny obhajoby – pravomoci děkana. 

Prorektor doc. Sedlařík sdělil, že v souvislosti s diskutovanými SP připraví návrh na úpravu 

Statutu UTB i Studijního a zkušebního řádu UTB.  

- Doc. Tuček se dotázal, zda UTB navrhla člena do Rady Národního akreditačního úřadu (NAÚ). 

Rektor prof. Sáha uvedl, že po diskusi na kolegiu rektora nebyl navržen nikdo, UTB neoplývá 

dostatkem vhodných osobností vyhovujících požadavkům na dané členství.   

 

 

mailto:cerny@rektorat.utb.cz
mailto:popesko@fame.utb.cz
mailto:maly@rektorat.utb.cz
mailto:podzimek@fmk.utb.cz
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K hlasování přítomno 34 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 194/3: 

AS UTB se vyjádřil souhlasně k návrhu věcného záměru žádosti o akreditaci doktorského studijního 

programu „Materiálové vědy a inženýrství“, studijní obor „Biomateriály a biokompozity“, ve verzi 

předložené AS UTB 22. 3. 2016. 

Hlasování: 

Pro:       33 

Proti:       0 

Zdržel se:    1 

UAS UTB č. 194/3: 

AS UTB se vyjádřil souhlasně k návrhu věcného záměru žádosti o akreditaci doktorského studijního 

programu „Materiálové vědy a inženýrství“, studijní obor „Biomateriály a biokompozity“, ve verzi 

předložené AS UTB 22. 3. 2016. 

Návrh usnesení č. 194/4: 

AS UTB se vyjádřil souhlasně k návrhu věcného záměru žádosti o akreditaci doktorského studijního 

programu „Nanotechnologie“, studijní obor „Nanotechnologie a pokročilé materiály“, ve verzi 

předložené AS UTB 22. 3. 2016. 

Hlasování: 

Pro:       33 

Proti:       0 

Zdržel se:    1 

UAS UTB č. 194/4: 

AS UTB se vyjádřil souhlasně k návrhu věcného záměru žádosti o akreditaci doktorského studijního 

programu „Nanotechnologie“, studijní obor „Nanotechnologie a pokročilé materiály“, ve verzi 

předložené AS UTB 22. 3. 2016. 

 

Ad 8) Volba zastoupení AS UTB v poradních sborech UTB 

Hlasovací lístky byly nachystány podle návrhů členů AS UTB. Ing. Macháčková pověřila Dr. Kalendu  

a A. Janáčkovou skrutátory pro tajné hlasování.  

K tajnému hlasování přítomno 34 členů AS UTB.   

UAS UTB č. 194/5: 

AS UTB schválil zastoupení AS UTB v poradních sborech UTB: 

Rada pro informační systém – 

zástupce komory akademických 

pracovníků 

doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D. 

Rada pro informační systém – 

zástupce studentské komory  

Hana Müllerová 

Stavební komise Ing. Lubomír Beníček, Ph.D. 

Investiční komise Mgr. Věra Kozáková, Ph.D. 

Dislokační komise RNDr. Jakub Trojan, MSc. MBA 

Rozvrhová komise – zástupce komory 

akademických pracovníků 

Mgr. Josef Kocourek, Ph.D. 

Rozvrhová komise – zástupce 

studentské komory 

Petra Jílková, DiS. 
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Komise pro stravování a ubytování – 

zástupce komory akademických 

pracovníků 

Ing. Miroslav Musil, Ph.D. 

Komise pro stravování a ubytování – 

zástupce studentské komory 

Bc. Jindřich Košťál 

 

 

Ad 9) Různé 

 Ing. Macháčková informovala o termínu zasedání předsednictva Rady vysokých škol (RVŠ) 

21. 4. 2016. Jedním z bodů programu bude výběr kandidátů na členy Rady NAÚ z 28 nominací, 

které zaslaly vysoké školy. Dále podala informaci o složení Rady NAÚ – 15 členů, z toho  

1 předseda a 2 místopředsedové. Devět členů Rady jmenuje na návrh ministra vláda z osob 

navržených orgány reprezentace vysokých škol (ČKR, RVŠ). Členem Rady NAÚ je také  

1 student, toho navrhuje RVŠ. Studentská komora RVŠ (SK RVŠ) provedla 29. 3. 2016 výběr 

člena pohovorem s kandidáty.  Za UTB se pohovoru zúčastnil Bc. David Toncer (FaME). 

 Ing. Macháčková seznámila členy AS UTB s tím, že schválená novela zákona o vysokých 

školách nebyla zatím vyhlášena ve Sbírce zákonů. Pokud vyhlášení proběhne v měsíci dubnu, 

pak schválené změny nabydou účinnosti 1. srpna 2016. Dále Ing. Macháčková uvedla,  

že do jednoho roku ode dne nabytí účinnosti zákona musí vysoké školy předložit k registraci  

na MŠMT upravené vnitřní předpisy. Tento úkol je vzhledem ke lhůtě velmi náročný i pro  

AS UTB. Ing. Macháčková se domnívá, že by bylo vhodné na úrovni rektorátu připravit 

harmonogram prací na úpravách vnitřních předpisů UTB.  

Dr. Musil připomněl také potřebu následných úprav vnitřních předpisů fakult. 

 Předsedkyně studentské komory AS UTB Petra Jílková, DiS. vystoupila s následujícím 

sdělením: „Členové studentské komory AS UTB byli informováni o tom, že některým členům 

AS FaME byla vyplacena stipendia v neadekvátní výši. Vzhledem k blížícím se volbám  

na FaME máme tedy obavy, že dojde k netransparentnosti hlasování. Toto jednání považujeme  

za nestandartní a vzhledem k neúčasti pana doc. Hájka na dnešním zasedání bychom chtěli 

požádat o prošetření těchto rozhodnutí o stipendiu.“. 

Bc. Košťál uvedl, že žádné takové stipendium jako člen AS FaME nedostal a požaduje 

vysvětlení, z jakého důvodu byla stipendia vyplacena.  

Ing. Macháčková informovala, že mimořádné stipendium se přiznává na základě rozhodnutí 

s uvedením důvodů. 

Rektor prof. Sáha potvrdil, že odměna za mimořádnou činnost musí být zdůvodněna. 

Ak. sochař Podzimek se domnívá, že členové studentské komory AS UTB měli nejprve 

požádat o výpis z účetního systému a reagovat až na zjištěné částky. 

Kvestor RNDr. Černý sdělil, že ekonomický odbor i referát prorektora pro pedagogickou 

činnost vše prověří. 

 Dr. Skarupská vystoupila s problémem parkování u budovy U10 – při příjezdu po 7. hodině se 

nezaparkuje. Dříve bylo možno parkovat u U11, nyní je tamní parkoviště vyhrazeno pro U11.  

Rektor prof. Sáha uvedl, že na U11 byly vydány parkovací karty, které si platí ti, kteří tam 

pracují a měli by tedy mít zajištěno bezproblémové zaparkování.   

Dr. Gál doporučil na neoprávněně parkující volat městskou policii, tak jak se děje na parkovišti 

u U1. Na parkovišti U11 parkují i studenti sousedící střední školy.  

Doc. Sysel také doporučuje volat městskou policii, pro studenty je pokuta ve výši 500,- Kč 

výchovná. Na U5 se městská policie volá pravidelně. 
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Kvestor RNDr. Černý zařídí na U11 zavedení režimu parkovacích karet za sklem auta. 

Výhledově budou ve Vzdělávacím komplexu UTB dvě patra garáží jen pro UTB. V garážích  

na U13 je pro UTB vyhrazen menší počet parkovacích míst než pro Kongresové centrum. 

Z tohoto důvodu byla zrušena všechna povolení vjezdu do garáží U13 členům AS UTB 

s výjimkou povolení zástupcům FLKŘ z Uherského Hradiště. 

 Ak. sochař Podzimek informoval, že na FMK došlo na základě sdělení kvestora  

RNDr. Černého na minulém zasedání AS UTB ke kontrole hospodaření a nedodržování zákona  

o veřejných zakázkách nebylo zjištěno. Požádal kvestora RNDr. Černého o poskytnutí 

konkrétních informací za posledního půl roku. 

Kvestor RNDr. Černý uvedl, že se jednalo o akci v Miláně za 410 000 Kč, pro poptávku 

nebylo poskytnuto dostatečné technické zadání. Došlo k porušení směrnice kvestora, vše má jít 

přes informační systém a musí být technická příloha.  

Na dotaz ak. sochaře Podzimka, k porušení kterého předpisu došlo, odpověděl kvestor  

RNDr. Černý, že nedošlo k porušení zákona o veřejných zakázkách, ale došlo k nedodržení 

směrnice kvestora. 

 Dr Illík vznesl dotaz, zda AS UTB bude řešit odpověď doc. Hájka, kterou dnes členové 

obdrželi. Předseda LK ak. sochař Podzimek zastává názor, že odpověď není třeba. 

 Ak. sochař Podzimek kritizoval nutnost změn úvazků a rozvrhů s nástupem pracovníků FaME 

do funkcí. Dr. Matýsek uvedl, že s nástupem do funkcí se funkcionářům navýší úvazky  

a ne všichni jsou ochotni si ponechat stávající výuku v původním rozsahu, z čehož vyplynou 

změny v úvazcích a v rozvrzích. 

 Dr. Musil se dotázal, kdy bude stanoven počet studentů pro další akademický rok. 

Kvestor RNDr. Černý uvedl, že zatím není možno odpovědět, ještě se nekonalo zasedání 

pracovní skupiny MŠMT pro financování vysokých škol. 

Rektor prof. Sáha připomněl, že bude nová strategie financování vysokých škol. 

 Dr. Musil se zeptal na připravované univerzitní nakladatelství pro vydávání monografií. 

Kvestor RNDr. Černý sdělil, že probíhají příslušná jednání, řešení by mělo být do dvou týdnů. 

 Dr. Musil vznesl dotaz na další průběh akreditací studijních programů. Rektor prof. Sáha 

uvedl, že akreditace se budou řešit podle potřeby. UTB bude usilovat o získání institucionální 

akreditace. 

 Ing. Macháčková připomněla členům studentské komory AS UTB, že 19. 4. 2016 se uskuteční 

seminář o vysokoškolské legislativě pořádaný organizací ACSA a důrazně doporučila účast  

na něm. 

 Zástupce UTB v SK RVŠ Ing. Papež předal informace: 

- Dvě zasedání předsednictva SK RVŠ, volba studentského kandidáta do Rady NAÚ  

22. 3. a 29. 3. 2016, na druhém zasedání vybrán kandidát.  Na žádost předsednictva  

SK RVŠ posunula paní ministryně termín výběru kandidáta do 30. 4. 2016. 

- Předsednictvo SK RVS přijalo usnesení k přístupu příslušníků policie ČR v prostorách 

FAMU: http://www.skrvs.cz/wp-content/uploads/2016/04/P-SKRV%C5%A0_20160402

_FAMU.pdf 

a http://www.novinky.cz/veda-skoly/399405-vrcholny-organ-studentu-vs-podporil-famu

-v-kauze-tibetske-vlajky.html 

- Konference akademických senátorů KAS 5.0 15. – 17. 4. 2016, Praha. Téma: Současný 

stav studentských aktivit nad rámec studijních povinností. 

http://www.skrvs.cz/wpcontent/uploads/2016/04/PSKRV%C5%A0_20160402_FAMU.pdf
http://www.skrvs.cz/wpcontent/uploads/2016/04/PSKRV%C5%A0_20160402_FAMU.pdf
http://www.novinky.cz/vedaskoly/399405vrcholnyorganstudentuvspodporilfamu-v-kauze-tibetske-vlajky.html
http://www.novinky.cz/vedaskoly/399405vrcholnyorganstudentuvspodporilfamu-v-kauze-tibetske-vlajky.html
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- Ing. Papež – 24. 3. 2016 účast na konferenci PREDÁTOŘI, PUBLIKACE, PENÍZE  

NA VĚDU pořádané na FSV UK (tam, kde kauza začala). Informace z konference na: 

http://metodikahodnoceni.blogspot.cz/2016/03/predatori-publikace-penize-na-vedu.html 

 Termín příštího zasedání AS UTB dne 3. 5. 2016 a usnesení o předběžném programu: 

K hlasování přítomno 31 členů AS UTB. 

Návrh usnesení č. 194/6: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB  na 3. května 2016 a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 194. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření 2015“. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2015“. 

7. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2015“. 

8. Různé. 

Hlasování: 

Pro:       31 

Proti:       0 

Zdržel se:    0 

UAS UTB č. 194/6: 

AS UTB schválil termín příštího zasedání AS UTB  na 3. května 2016 a předběžný program tohoto 

zasedání: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS UTB č. 194. 

2. Stav plnění usnesení AS UTB. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace rektora, prorektorů a kvestora. 

5. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření 2015“. 

6. Projednání návrhu „Výroční zpráva o činnosti UTB za rok 2015“. 

7. Projednání návrhu „Výroční zpráva o hospodaření UTB za rok 2015“. 

8. Různé. 

 

 

Příští řádné zasedání AS UTB  proběhne v úterý 3. května 2016 od 13,00h  v  zasedací místnosti   

č. 514 v budově U13 UTB, nám. TGM 5555, Zlín  

 

Konec zasedání v 15,55 h. 

Ve Zlíně dne 8. 4. 2016 

Zapsala: Ing. Macháčková 
 

 

 

 

 

 

 

 

Petra Jílková, DiS. Ing. Alena Macháčková, CSc. 

předsedkyně studentské komory AS UTB předsedkyně AS UTB 

http://metodikahodnoceni.blogspot.cz/2016/03/predatori-publikace-penize-na-vedu.html

